

FOR SAUDI AND MIDDLE EAST CITIZENS - NEW ZEALAND Government of New Zealand Electronic Travel Authority NZeTA - Official NZ Visa Online - هيئة السفر الإلكترونية النيوزيلندية، التطبيق الرسمي للحصول - على تأشيرة نيوزيلندا عبر الإنترنت من حكومة نيوزيلندا

هي قضاء بضع دقائق NZeTA الطريقة الأكثر بساطة وملاءمة لإكمال الطلب عبر الإنترنت لهيئة السفر الإلكترونية النيوزيلندية أو ولاء الموقع الإلكتروني. مطلوب فقط القليل من المعلومات الأساسية مثل اسمك وتفاصيل جواز السفر والصحة وتواريخ الوصول. يمكنك إما مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني أو تحميل أحدث صورة وجهك. يمكنك التقاط صورة بهاتفك المحمول أو بهاتف أفراد عائلتك. ليس من الضروري



أن تكون الصورة محددة للغاية لأننا سنهتم بتعديل صورتك حتى تكون مقبولة من قبل موظفي الهجرة. تفضل حكومة نيوزيلندا أن يتعين عليك إجراء الدفع باستخدام بطاقة الخصم أو بطاقة NZeTA. تقدم طلب تأشيرة نيوزيلندا عبر الإنترنت باستخدام نموذج طلب عبر الإنترنت. عندما [Newzealand Visa Application Online](#) الائتمان عبر الإنترنت بعد إكمال نموذج طلب قصير تدفع رسوم الدخول إلى نيوزيلندا، فإنك تدفع بالفعل مقابل ضريبة الزائر الدولي والتي تم تضمينها بالفعل. كيف يمكنك الحصول على عبر الإنترنت، سيتم إرسال NZeTA لنيوزيلندا؟ عندما تنتهي من تقديم طلب NZeTA هيئة السفر الإلكترونية النيوزيلندية المعتمدة أو موافقة الفيل إليك عبر البريد الإلكتروني خلال 72 ساعة أو أقل. في بعض الأحيان قد يستغرق

عبر الإنترنت برقم جواز New Zealand Visa أو NZeTA الأمر وقتًا أطول بسبب عمليات التحقق من الخلفية. سيتم ربط تأشيرة عند فحص التأشيرة في دائرة الهجرة ومراقبة الحدود في المطار، سيتم مراجعة الموافقة. NZETA السفر المستخدم لملء نموذج طلب على التأشيرة من قبل الموظف. من الضروري أن تأخذ بريد الموافقة الإلكتروني أو تطبعه ورقياً. ليست هناك حاجة لزيارة السفارة في أي

مرحلة أو الحصول على ختم مادي على جواز السفر. 191 دولة مؤهلة للقدوم عن طريق البحر و60 دولة مؤهلة للقدوم عن طريق الجو. جميع البلدان مؤهلة للعبور عبر مطار أوكلاند الدولي. البلدان التالية مؤهلة للقدوم إلى نيوزيلندا عن طريق الجو باستخدام فرنسا، إستونيا، اليونان، ألمانيا، السويد، البرتغال، المملكة المتحدة، سلوفينيا، الدنمارك، NZeTA أو NZ Visa Online طريقة لاتفيا، مالطا، المجر، ليتوانيا، إسبانيا، أيرلندا. مواطنون ولوكسمبورغ وسلوفاكيا وإيطاليا وكرواتيا وبولندا وهولندا وبلغاريا وبلجيكا وقبرص والتشيك والنمسا وفنلندا ورومانيا.

The most simple and convenient method to finish the New Zealand Electronic Travel Authority or NZeTA online application is to take out a couple of minutes and fill on the website. Only a little bit of basic information is required like your name, passport details, health and arrival dates. You can either email us or upload your latest face photo. You can take photo with your or your family members mobile phone. Photo doesn't have to be very specific because we will take care of adjusting your photo for it to be acceptable by the immigration officers. New Zealand Government prefers you to apply New Zealand Visa Online using NZeTA Application form. You need to make payment using a debit or credit card online after completing a short application form online.

When you pay the fees to enter New Zealand, you are already paying for International Visitor Levy which is already included. How would you received an approved NZ Electronic Travel Authority or NZeTA for New Zealand. Whenever you have finished the NZeTA online application, the file approval will be conveyed to you by email [Newzealand Visa Application](#) in 72 hours or less. Sometimes it can take longer due to background checks. The NZeTA or New Zealand Visa Online will be connected to the passport number used to fill the NZETA Application Form. At the point when the visa is checked at immigration and border control at the airport, the visa approval will be reviewed by the officer. It is imperative that you take the email of approval or print in paper.

There is no need to visit Embassy at any stage or get physical stamp on the passport. 191 countries are eligible to come by Seas and 60 countries are eligible to come by Air. All countries are eligible to Transit by Auckland International Airport. The following countries are Eligible for coming to New Zealand by Air using NZeTA or NZ Visa Online method, France, Estonia, Greece, Germany, Sweden, Portugal, United Kingdom, Slovenia, Denmark, Latvia, Malta, Hungary, Lithuania, Spain, Ireland, Luxembourg, Slovakia,

Italy, Croatia, Poland, Netherlands, Bulgaria, Belgium, Cyprus, Czech, Austria, Finland and Romania
Citizens.